
Hei.

Søknaden er mottatt og komplett. Vedtak i saken vil bli utstedt i uke 47, og Håvard Eian er orientert om at oppføring
av tilbygget kan skje selv om ikke vedtak i saken er utstedt ennå.
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